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PROTOKÓŁ Nr

z posiedzenia Komisji ds. wsparcia Budżetu Obywatelskiego i współpracy
z organizacjami pozarządowymi

Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały
Kraków, ul. Białoprądnicka 3

Przewodniczący Komisji - Joanna Marcela / i zAv:ff^ROKAr'v
Protokołujący posiedzenie - Joanna Marcela ) ]n(Ą:">WK'i^'SyY

Godzina rozpoczęcia zebrania - 16:00 i wpfynpfo , ^,
Godzina zakończenia zebrania - 16:15 i"'"" '"'"•"•t ""IŁ~ 1)1
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Porządek Posiedzenia Komisji | 'N^.i^^„L r',^n„, l/j ,-L-.,

l. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia - lista obecności, załącznik nr T.-1"~""~ i~~„ I"-IT^'':^."^.'':::

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. LA ; (<i
3. Pisma skierowane do komisji. i"\ """","",

4, Podjęte opinie, wnioski lub projekty uchwał Komisji. |7| O
5. Oświadczenia i komunikaty, iyj
6. Zakończenie posiedzenia.

PRZEBIEG POSIEDZENIA
Ad. l

Stwierdzono prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności - załącznik nr l.

Ad.2
Przyjęto proponowany porządek posiedzenia komisji.

Ad.3

Do przedmiotowej komisji nie wpłynęło żadne pismo ani mail celem rozpatrzenia.

Ad.4
Brak konieczności udzielenia przez przedmiotową komisję: opinii i podjęcia uchwały.

Ad.5
- 22.11- pierwszy ze smoków - Smok Geodeta został uroczyście przywitany i stanął przy
Szkole Podstawowej nr 29 na ul. Dembowskiego na Krzemionkach Podgórskich. Figurki
zamontowane zostały w siedmiu lokalizacjach - Smoka Turystę zobaczymy przy parku

Bednarskiego, Smoka Malarza przy pl. Axentowicza, Smoka z mapą przy parku Krakowskim,

Smoka z latawcem przy parku Jordana, Smok Filmowiec znajdować się będzie przy kinie
Kijów, a na placu Na Groblach spotkamy Smoka Wodnego. Kody QR, które będą znajdować
się na figurkach pozwolą zapoznać się z kryjącą się za danym smokiem ciekawostką. Projekt
zakłada, że w różnych zakątkach Krakowa smoków ma być w sumie 17 i każdy z nich ma być
inny.

Autorami rzeźb odlanych z brązu są prof. Jan Tutaj i dr Jacek Dudek, a zaprojektowali je
Andrzej Mleczko i Edward Lutczyn.
W przyszłym roku w przestrzeni miasta pojawi się dziesięć kolejnych smoków.
Z niecierpliwością czekamy na poznanie ich.
- W ramach BO 2022 w Parku Kościuszki stanął KACZKOMAT, czyli kaczy bufet- to
specjalny automat z pokarmem dla ptactwa wodnego. Dzięki niemu kaczki dostają
odpowiednie dla nich pożywienie - z witaminami i mikroelementami. Automaty wydają



karmę bezpłatnie, cztery razy na godzinę, aby uniknąć przekarmienia oraz marnowania
jedzenia. W ramach BO podobne zadania zostały zrealizowane także: Zalew Nowohucki, park

Zaczarowanej Dorożki, park Duchacld, zalew Bagry

Ad.6

Zakończenie posiedzenia o godz. 16:15.

Było to ostatnie posiedzenie komisji w mijającej kadencji tj. w latach 2018-2023.
Bardzo dziękuję wszystkim członkom komisji za pracę, zaangażowanie i udział
w posiedzeniach Komisji ds. BO i współpracy z organizacjami pozarządowymi.
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Załączniki:
l. Lista obecności



Lista obecności

KOMISJA DS. WSPARCIA BO l WSPÓŁPRACY Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI

z dnia 1.12.2023 rok., godz. 16:00
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